113學年度暑期開課作業行事曆

2025.03.10
	月
	日
	星期
	事                                                    項

	四
	11
	五
	〈公告〉預開之暑修課暨各學系替代資訊表(暑修班各科目以選修人數滿十五人始得開課為原則)

	
	11

	五
	〈公告〉學生上網登記預選暑修課程事宜。

	
	14
	一
	暑期課程預估開課學生上網登記預選開始。

	
	18
	五
	暑期課程預估開課學生上網登記預選截止。

	五
	19
	一
	各單位於新教務系統輸入第一期暑期課程/Portal輸入教學計畫書開始。

	
	23
	五
	各單位於新教務系統輸入第一期暑期課程/Portal輸入教學計畫書截止。

	
	26
	一
	〈公告〉暑期開課課表、暑期開課及學生繳費/選課事宜。

	六
	2
	一
	第一期學生上網預約繳費學分、繳費（ATM轉帳）

	
	2
	一
	第一期暑修選課開始。（含外校學生）

	
	9
	一
	第一期學生上網預約繳費學分及ATM轉帳截止。

	
	9
	一
	第一期學生ATM轉帳及選課截止。（含外校學生）

	
	16
	一
	各單位於新教務系統輸入第二期暑期課程/Portal輸入教學計畫書開始。

	
	19
	四
	各單位於新教務系統輸入第二期暑期課程/Portal輸入教學計畫書截止。

	
	24
	二
	〈公告〉第一期各科選課學生人數統計、未達開課人數下限課程停開。

	
	25

	三
	第一期確定開課課程，公告日起退選不退費

	七
	7
	一
	第一期上課開始。

	
	14
	一
	第二期學生上網預約繳費學分、繳費（ATM轉帳）

	
	14
	一
	第二期選課開始。（含外校學生）

	
	17
	四
	第二期學生上網預約繳費學分及ATM轉帳截止。

	
	17
	四
	第二期ATM轉帳及選課截止。（含外校學生）

	
	18
	五
	〈公告〉第二期各科選課學生人數統計、未達開課人數下限課程停開。

	
	19
	六
	第二期確定開課課程，公告日起退選不退費

	七月底
	選課截止後進行學生暑修費補、退費作業。【財管組:學生務必登錄自己的銀行帳號俾利退選時退費(不再發支票)】

	八
	4
	一
	第二期上課開始。

	八月中
	教師授課鐘點費核計。

	九
	5
	五
	113暑期課程結束。

	備註：
一、上課日期：自7月7日（一）起至9月5日（五）止計9週。

第一期7月7日（一）至8月15日（五）（六週）

第二期8月4日（一）至9月5日（五）（五週）

二、暑修網址：：元智首頁 >> 行政單位 >> 教務處  >> 學生專區 >> 暑期修業
https://www.yzu.edu.tw/admin/aa/index.php/tw/2016-01-14-06-58-46/2016-03-10-07-40-33
◎暑修選課網址：元智首頁 >> 選課系統
https://isdna1.yzu.edu.tw/Cnstdsel/default.aspx
三、暑期開課作業：
課務組：負責排、選課作業、教室安排及鐘點費核計。
教服組：負責教學品保作業，課程結束前一至二週（約於正常上課期間之第十六週）進行期末問卷。
註冊組：負責成績作業，課程結束後一星期內須完成成績輸送。


2025 Summer Course Academic Calendar

2025.03.10
	Month
	Date
	Major Events

	Apr

	11
	Fri
	Announce the list of pre-opened summer course for each department and substitute course information. (The minimum number of students for each class is 15 persons.)

	
	11
	Fri
	Announce the submission of online selection for summer courses

	
	14
	 Mon
	First day of submission of online selection for summer courses.

	
	18
	Fri
	Last day of submission of online selection for summer courses.

	May
	19
	Mon
	First day of input, the phase I summer courses information in the new academic system/the courses description in the Portal.

	
	23
	Fri
	Last day of input, the phase I summer courses information in the new academic system/the courses description in the Portal.

	
	26
	Mon
	Announce Course Schedule of Summer Courses. nnounce Courses list, payment notification and Course Selection.

	June
	2
	Mon
	First day of Course Credits Pre-selection payment and ATM transfer for Summer Course Phase I.

	
	2
	Mon
	First day of Course Selection for Summer Course Phase I. (Included students from other universities.)

	
	9
	Mon
	Last day of Course Credits Pre-selection payment and ATM transfer for Summer Course Phase I.

	
	9
	Mon
	Last day of ATM transfer and course selection for Summer Course Phase I. (Included students from other universities)

	
	16
	Mon
	First day of input, the phase II summer courses information in the new academic system/the courses description in the Portal.

	
	19
	Thu
	Last day of input, the phase II summer courses information in the new academic system/the courses description in the Portal.

	
	24
	Tue
	Announce the result of Course Selection of Summer Courses Phase I. If the number of students is less than “minimum quota,” the course will be closed.

	
	25
	Wed
	Course list of Summer Courses Phase I.  Refund application for summer course is prohibited.

	July
	7
	Mon
	First day of Summer Course Phase I.

	
	14
	Mon
	First day of completion payment via online payment or ATM transfer for Summer Course Phase II.

	
	14
	Mon
	First day of Course Selection for Summer Course Phase II. (For students from other universities.)

	
	17
	Thu
	Last day of Course Credits Pre-selection and ATM transfer for Summer Course Phase II.

	
	17
	Thu
	Last day of ATM transfer and course selection for Summer Course Phase II. (Included students from other universities)

	
	18
	Fri
	Announce the result of Course Selection of Summer Courses Phase II. If the number of students is less than “minimum quota,” the course will be closed.

	
	19
	Sat
	Course list of Summer Courses Phase II.  Refund application for summer course is prohibited.

	End of July
	Make up payment & payment refund of summer courses after the deadline of course selection. (Finance and Property Management Section of Office of General Affairs: "Students must register their own bank account information for the purpose of receiving refunds upon withdrawal (no longer issuing checks).)

	Aug
	4
	Mon
	First day of Summer Course Phase II.

	Middle of August
	Teachers’ hour fee calculation.

	September
	5
	Fri
	Last day of 2025 Summer Course.

	Notification：
1. Summer Session Period: 2025/07/07~2025/09/05, in total 9 weeks。

Phase I: 2025/07/07~2025/08/15
Phase II: 2025/08/04~2025/09/05
2. Summer Course website: YZU homepage >> Administrative Offices >> Office of Academic Affairs >> Student Area >> Summer Course

https://www.yzu.edu.tw/admin/aa/index.php/tw/2016-01-14-06-58-46/2016-03-10-07-40-33
◎Summer Course Selection System: YZU homepage >> Course Selection System

https://isdna1.yzu.edu.tw/Cnstdsel/default.aspx
3. Responsibility of each section:

Curriculum Section: in charge of course selection, classroom arrangement and calculate hour fees for instructor.

Teaching Service Section: in charge of teaching quality affairs, end-of-semester learning evaluation (1-2weeks before the end of courses, it is around in the 16th week of semester)

Registration Section: in charge of grades records, the grades should be processed to Office of Academic Affairs within 1 week after the end of courses.


